

roberto cavalli

Roberto Cavalli Fall Winter 17/18 Advertising Campaign starring Eva Herzigova

Roberto Cavalli launches the new Fall Winter 17/18 advertising campaign featuring the supermodels Eva Herzigova and Jarrod Scott.

Reconnecting with the DNA of the brand, the iconic Eva Herzigova - who from the beginning of her career has served as a muse in numerous Cavalli shows – stars in this refreshingly unique advertising campaign where the freedom of movement creates a dynamic and sensual chemistry representing the emotion of lovers.

With a theatrical twist and playful spontaneity, French photographer Jack Waterlot has captured the natural sensuality and power of this couple, celebrating the womanly beauty perfectly expressed by Eva and the masculine allure of Jarrod, both essential moods that are deeply rooted in the style vocabulary of Roberto Cavalli.

The exoticism and sensuality of animal patterns; luxurious fabrics intricately worked and opulently embellished; the superlative artisanal skills of Italian craftspeople delivering the unexpected, patching materials without conventions and creating perfection and tactile sensations. These are the codes of Roberto Cavalli, reflected in this Fall/Winter 2017 campaign.

Saudi Jawahir Trading Ltd

P.O.Box 88942

Riyadh 11672

Saudi Arabia

+966 11 444 444 0

roberto cavalli

الحملة الإعلانية لخريف وشتاء 2018/2017 لروبيرتو كفالي بطولة إيفا هيرزيغوفا

أطلقت روبرتو كفالي الحملة الإعلامية لخريف وشتاء 18/17 بالتعاون مع العارضة إيفا هيرزيغوفا و جارود سكوت.

جاء التعاون مع العارضة المبدعة إيفا كإحياء للماضي الجميل حيث بدأت العارضة حياتها العملية بالظهور في العديد من عروض أزياء كفالي. هذه الحملة الإعلانية الفريدة من نوعها حيث تجسد الحملة مشاعر العشاق من خلال الكيمياء الحركية و الحيوية المنبعثة من التصاميم.

استطاع المصور الفرنسي جاك واترلوت التقاط عفوية وقوة العارض والعارضة بإضفاء حبكة مسرحية عفوية، احتفالاً بالجمال الأنثوي المتمثل بالعارضة إيفا و الوسامة و الرجولة الكامنة في جارود، و التي تتجذر بعمق من خلال تصاميم روبرتو كفالي.

الغرابية و الحياة الكامنة في التصاميم المستوحاة من أقمشة الحيوانات وتحويلها بشكل متقن الى أقمشة فاخرة تثير بلمستها الأحاسيس والكمال خلقت لنا من أيدي أمهر الحرفيين الإيطاليين. هذه هي رموز روبرتو كفالي التي تعكسها حملة خريف / شتاء ٢٠١٧.

الشركة السعودية جواهر
صندوق البريد 88942
الرياض 11672
المملكة العربية السعودية
+966 11 444 444 0



الشركة السعودية جواهر
Saudi Jawahir Trading Co.

